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Do Burmistrza Mszczonowa

Łukasza Koperskiego

za pośrednictwem
Przewod n iczącego Rady
M iejskiej Waldemara Suskiego

lnterpelacja

Klub Radnych Forum Samorządowe Mszczonów, działając na rzecz
poprawy jakoŚci życia mieszkańców oraz estetyki przestrzeni publicznej,
zwracamy się z prośbą o zamontowanie koszy na psie odchody na teienie osiedli
mieszkaniowych oraz w parkach miejskich w Mszczonowie.

W ostatnich latach zauważamy rosnące zainteresowanie mieszkańców
utrzymaniem czystości w miejscach publicznych, w tym dbałością o sprzątanie po
swoich pupilach. Niestety, brak dedykowanych koszy na psie odchody w wielu
miejscach utrudnia realizacją tego obowiązku, co prowad zi do zanieczyszcze n ia

trawnikóW chodników i terenów rekreacyjnych.

Każdy kosz powinien być wyposażony w dyspenser z biodegrowalnymi
woreczkami, co ułatwi mieszkańcom sprzątanie po swoich pupilach oraz zachęci
do utrzymania porŹądku. Dodatkowo, prosimy o rozważenie regularnego
opróżniania koszy, aby zapewnić ich funkcjonalność i estetyczny wygląd.

Prosimy o informację, czy gmina planuje podjęcie działań w tym zakresie,
a także o przedstawienie harmonogramu oraz szacunkowych kosztów związanych
z ewentualnym wdrożeniem takiego projektu.

Z poważaniem

Klub Radnych
Forum Samorządowe Mszczonów
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